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Acta de l’Audiència pública prèvia al Ple del dia 26 de gener de 2023 

 
A la sala de sessions de l’Ajuntament, a les 18.30 hores del dia 26 de gener de 2023, es 
reuneix l’Audiència pública prèvia al Ple, sota la presidència de l'alcalde i amb els regidors i 
regidores següents:  
 
 
President: 
Sr. Jaume Oliveras i Maristany, Alcalde (ERC-AM-AM) 
 
Tinents i tinentes d’alcalde: 
Sra. Sílvia Folch Sánchez, tinenta d’alcalde primera (ERC-AM-AM) 
Sr. Ernest Suñé Nicolás, tinent d’alcalde segon (PSC-CP) 
Sr. Ricard Plana Artús, tinent d’alcalde tercer (ERC-AM-AM) 
Sra. Maria Llarás Vázquez, tinenta d’alcalde quarta (PSC-CP) 
Sra. Cristina Ramos Santamaria, tinenta d’alcalde cinquena (ERC-AM-AM) 
Sra. Anna Torrijos López, tinenta d’alcalde sisena (ERC-AM-AM) 
 
Regidors i regidores: 
Sr. Sergio González Fernández, regidor (ERC-AM-AM) 
Sra. Neus Tallada Moliner, regidora (ERC-AM-AM) 
Sr. Albert Alfaro Giró, regidor (ERC-AM-AM) 
Sra. Yulay Martínez Castillo, regidora (ERC-AM-AM) 
 
Sra. Neus Villarrubia del Valle, regidora (Fem Masnou)  
Sr. Amadeu Quintana Jolonch, regidor (Fem Masnou) 
 
Sra. Mònica González Huerva, regidora (PSC-CP) 
 
Sra. Meritxell Blanch Daura, regidora (JxCAT-UNITS)  
Sr. Ivan Ollé i Llopis, regidor (JxCAT-UNITS), s’incorpora a la sessió en el moment en què 
figura al cos de l’acta. 
 
Sr. Francisco Avilés Salazar, regidor (Cs) 
Sra. Stella Parodi Barriga, regidora (Cs)  
 
Sra. Mireia Noy Oliveras, regidora (CUP-AMUNT) 
 
 
Secretari general:  
Sr. Gustau Roca Priante 
 
 
S’excusen per la seva absència:  
Sra. Isabel Redaño Andrés, regidora (Fem Masnou) 
Sr. Romà López Bolart, regidor (JxCAT-UNITS)  
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Es desenvolupa l’Audiència pública com segueix: 
 
1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de l’Audiència pública prèvia al Ple del dia 22 de 
desembre de 2022. 
 
S’aprova l’acta de l’Audiència pública prèvia al Ple del dia 22 de desembre de 2022 sense 
introduir-hi esmenes. 
 
2. Torn d’intervencions.  
 
Primera intervenció 
 
El veí, amb número de registre 01 exposa que està preocupat pel gas radó. Tema que es va 
tractar al Ple anterior. Explica que l’any 2013 l’organització Mundial de la Salut (OMS) ja 
s’havia preocupat d’aquesta qüestió. I que l’any 2018 la Unió Europea va dictaminar unes 
normatives preventives per poder conviure amb el gas, que s’apliquen des del Departament 
d’urbanisme de l’Ajuntament. Ressalta que li va impactar el grau d’unanimitat i pinya per 
lluitar i salvar El Masnou d’aquest perill. Tot i que aquest gas existeix des de la creació de la 
Terra. Però que a quatre mesos de les eleccions no sembla una casualitat que ara s’informi 
d’aquest perill. Considera que és una pena que l’emoció i preocupació de la Corporació no 
s’hagi dirigit a la devolució dels mòduls d’urgències. Considera que ara fa pena anar a 
l’ambulatori. Manifesta que si es proposessin lluitar per tornar els mòduls d’urgències amb la 
mateixa força que amb aquest altre tema segur que ho aconseguirien. Afegeix que cal 
recuperar la confiança amb la sanitat pública. En canvi, pel gas radó es venen kits molt 
econòmics i hi ha empreses que ho tracten. Cal a més tenir en compte que amb aquest gas 
es tracten malalties, s’utilitza amb la radioteràpia per curar el  càncer. En canvi, la pèrdua 
dels mòduls d’urgències això sí que és una pèrdua. 
 
L’Alcalde respon que aquest punt del gas radó es va tractar arrel d’una moció presentada al 
Ple anterior i avui es tractarà el tema de les urgències.  
 
A les 18.42 hores, s’incorpora a la sessió el senyor Ivan Ollé. 
 
El senyor Francisco Avilés explica que s’ha aprovat una normativa relativa a les plantes 
baixes d’edificis d’empreses que hauran de fer medicions del gas per si hi ha perill pels 
treballadors i segurament més endavant aquesta normativa també serà d’aplicació a edificis 
d’habitatges.  
 
I, en no haver-hi més assumptes per tractar, el senyor Jaume Oliveras i Maristany conclou la 
sessió, que finalitza a les 18.43 hores. 
 
 
El Masnou, a la data de la signatura electrònica 
[Firma01-01]     [Firma02-01] 
 
 
 
 
 
 

Codi de verificació electrònic: 3fb48923-a754-4c80-a358-690204f5b008 
 

El secretari general
GUSTAVO ADOLFO ROCA PRIANTE
21/02/2023

El president
JAUME OLIVERAS MARISTANY
21/02/2023


